

HOTEL **ORA**





IT'S DRINK O'CLOCK

畅饮时间

Available from 5pm to 8pm
下午5点至晚上8点

WINES 葡萄酒

Sparkling Wine 气泡酒 \$13 / glass 杯

White & Red Wine 白&红葡萄酒 \$12 / glass 杯

BEERS 啤酒

Heineken 喜力啤酒 \$10 / glass 杯

All prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.

价格需加收服务费和政府消费税。

Singapore is a multicultural city-state located in Southeast Asia that boasts a vibrant and diverse food and beverage scene. Singaporean culture is heavily influenced by its history as a trading port, which has resulted in a unique blend of Chinese, Malay, Indian, and Western influences in its food and drinks.

Singapore is known for its diverse range of beverages, from traditional kopitiam (coffee shop) drinks such as kopi (coffee with condensed milk) to iconic cocktails such as the Singapore Sling, a sweet and fruity gin-based drink invented in the early 1900s.

Our mixologists have drawn inspiration from Singapore's diverse cultural influences, such as the spicy flavors of Malay cuisine and the refreshing taste of Chinese tea.

We use authentic ingredients sourced directly from Singapore, such as lemongrass, ginger, and pandan leaves, to infuse our cocktails with a unique and aromatic flavor.

As you sip on our signature cocktails, you'll be transported to the bustling hawker centers of Singapore and experiencing the local drinks but an upgraded version.

We offer a fascinating and delicious way to explore the city's rich cultural heritage through the taste of the cocktails.

新加坡位于东南亚，是一个多元文化的城市国家，其餐饮业充满活力和多样性。作为一个贸易港口，新加坡文化深受其历史影响，因此在饮食方面融合了华人、马来人、印度人和西方人的独特影响。

新加坡以其种类繁多的饮料而闻名，从传统的 Kopitiam（咖啡店）饮料，如 kopi（炼乳咖啡），到标志性的鸡尾酒，如新加坡司令（Singapore Sling），一种 20 世纪初发明的甜果味杜松子酒饮料。

我们的调酒师从新加坡多元的文化影响中汲取灵感，如马来美食的辛辣风味和中国茶的清爽口感。

我们使用直接从新加坡采购的正宗配料，如柠檬草、生姜和班兰叶，为我们的鸡尾酒注入独特的芳香味道。

当您品尝我们的招牌鸡尾酒时，您将仿佛置身于熙熙攘攘的新加坡小贩中心，体验升级版的当地饮品。

我们为您提供一种迷人而美味的方式，让您通过鸡尾酒的味道来探索这座城市丰富的文化遗产。

☆ OH MY “YANDAO” \$24
呦！我的“帅哥”

COCKTAIL 鸡尾酒

yandao – local slang for “charismatic male”
当地俚语，意为“魅力男性”

a showstopper, a drink that the ladies will fall in love with sweet, strong, and rich in flavor topped with caramel popcorn infused with cognac, and a touch of acidity and tartness from a lemon and vanilla cordial

这是一款女士们都会爱上的惊艳饮品。香甜、浓烈、味道丰富。焦糖爆米花浸泡在白兰地中，柠檬和香草汁带来淡淡的酸味口感。



☆ Recommended 特别推荐

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。



☆ DREAM 'CHIOBU' \$24
梦幻女士

COCKTAIL 鸡尾酒

chiobu — a local slang for “beautiful lady”
当地俚语，意为“漂亮女士”

"dream chiobu" is inspired by singapore's natural beauties and diversified culture. a rum-based drink with tropical, spice and nutty notes. the definition of “beautiful” in a cocktail

"梦幻女士"的灵感来自新加坡的自然美景和多元文化。这款鸡尾酒以朗姆酒为基酒，带有热带、香料和坚果的味道，是鸡尾酒中“美丽”的定义。

☆ PAKTOR 约会吧 \$24

COCKTAIL 鸡尾酒

paktor — a cantonese term for date or to go on a date
广东话中“约会”或“去约会”的意思

singaporean-inspired espresso martini on a date with local herbs. a pandan infused vodka with cold brew coffee and homemade liqueur

新加坡风味的特浓咖啡马提尼，搭配本土香叶。
斑兰伏特加，搭配冷萃咖啡和自制酒。



☆ Recommended 特别推荐

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

☆ SHIOK'OLATE

\$24

COCKTAIL 鸡尾酒

shioK – local slang for "delightful"
当地俚语，意思是“令人超爽”

inspired by the milo dinosaur, it is served in a ceramic eggshell for a real “dinosaur” feel
and to bring back childhood imagination. features notes of bailey – so “shioK”

受到美禄恐龙的启发，它被装在陶瓷蛋壳中，给人一种真正的“恐龙”的感觉，让人回想起童年的想象力加上百丽甜酒丝滑口感的搭配-超爽。



☆ Recommended 特别推荐

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

VIRGIN MOCK SOFTIE

无酒精鸡尾酒

CHILL-CHILL 悠闲

inspired by barleng peng (iced) 灵感来自冰镇薏米水

\$14



MOCKTAIL 无酒精鸡尾酒

barley water is a perfect drink to quench your thirst on hot days in singapore served with hazelnut cordial and lemon that will surely refresh you with health benefits
在新加坡炎热的天气里，薏米水是解渴的最佳饮料。搭配榛子甜酒和柠檬，一定会让您精神焕发，有益身心健康。

SENTOSA SUNSET 圣淘沙日落

inspired by air bandung 灵感来自玫瑰露

\$14



MOCKTAIL 无酒精鸡尾酒

this cocktail is a perfect combination of bitter and sweet dark chocolate gin with coffee grounds infused with vermouth and campari subtle and complex layers of flavors in a glass
苦与甜完美结合。黑巧克力金酒加咖啡渣，加入苦艾酒和金巴利酒。将微妙而复杂的层次感体现得淋漓尽致。

DRAGON WELL' GEM 龙井宝石

long jing tea 龙井茶

\$14



MOCKTAIL 无酒精鸡尾酒

lóng jing chá is literally translated to dragon well tea - a variety of pan-roasted green tea that contains vitamin c and amino acids. combined with osmanthus and orange jam that creates exquisite citrus and honey notes
Lóng Jing Chá 字面意思是龙井茶一种含有维生素 C 和氨基酸的炒制绿茶。它与桂花和橘子酱相结合，散发出美妙的柑橘和蜂蜜香气。

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax. Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

THE CLASSIC

经典鸡尾酒

	glass 杯
Aperol Spritz 阿佩罗橙光鸡尾酒 aperol bubbly 阿佩罗 气泡酒	\$24
Daiquiri 代基里酒 rum sugar lime 朗姆酒 糖 青柠	\$20
Dry Martini 干马提尼 gin dry vermouth 金酒 干苦艾酒	\$20
Espresso Martini 浓缩咖啡马提尼 vodka espresso homemade coffee liqueur 伏特加 浓缩咖啡 自制咖啡酒	\$20
Garibaldi 加里波第 campari orange 金巴利 橙子	\$20
Long Island Tea 长岛茶 gin vodka rum tequila cointreau lemon coke 金酒 伏特加 朗姆酒 龙舌兰酒 君度 柠檬 可乐	\$20
Margarita 玛格丽特 tequila cointreau lime 龙舌兰酒 君度 青柠	\$20

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

THE CLASSIC

经典鸡尾酒

	glass 杯
Ora Mimosa 欧芮含羞草 bubbly orange juice 气泡酒 橙汁	\$24
Mojito 莫吉托 rum mint lime 朗姆酒 薄荷 青柠	\$20
Negroni 内格罗尼 gin campari sweet vermouth 金酒 金巴利 甜苦艾酒	\$20
Old Fashion 古典鸡尾酒 bourbon angostura bitters 波本威士忌 安格仕苦精	\$20
Piña Colada 椰林飘香 rum malibu pineapple 朗姆酒 马利宝 凤梨	\$20
Singapore Sling 新加坡司令 gin cointreau cherry brandy pineapple 金酒 君度 樱桃白兰地 凤梨	\$20
Whisky Sour 威士忌酸 whisky lemon 威士忌 柠檬	\$20

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

GIN • JUNIPER BERRIES 金酒 · 杜松子per
serving

Singapore 新加坡	Brass Lion Dry 黄铜狮干型金酒	\$20
Singapore 新加坡	Compendium Chendol 纲目浆绿金酒	\$22
Singapore 新加坡	Tanglin Orchid 东陵兰花金酒	\$20
Japan 日本	Roku 六金酒	\$20
Korea 韩国	Jung One 花园金酒	\$22
Scotland 苏格兰	Hendrick's 亨利爵士	\$20
Scotland 苏格兰	Botanist 植物学家 艾雷岛	\$22
Thailand 泰国	Saneha 斯内哈金酒	\$20

RUM • SUGAR CANE 朗姆酒 · 甘蔗

Singapore 新加坡	Compendium Dark Rum 纲目黑朗姆酒	\$20
Indonesia 印度尼西亚	Nusa Caña Tropical 努沙卡纳热带朗姆酒	\$14
Indonesia 印度尼西亚	Nusa Caña Spiced 努沙卡纳香料朗姆酒	\$16
Nicaragua 尼加拉瓜	Flor de Caña Rum, 4yo 甘蔗之花 4年朗姆酒	\$14
Nicaragua 尼加拉瓜	Flor de Caña Rum, 7yo 甘蔗之花 7年朗姆酒	\$16
Thailand 泰国	Phraya Elements 普拉雅元素朗姆酒	\$16
Thailand 泰国	Chalong Bay 查龙湾朗姆酒	\$16

VODKA • GRAIN, MALT, CORN 伏特加 · 谷物、麦芽、玉米

Singapore 新加坡	Compendium Straits 纲目海峡伏特加	\$18
France 法国	Grey Goose 灰雁伏特加	\$16
Sweden 瑞典	Absolut 绝对伏特加	\$16

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

TEQUILA • AGAVE 龙舌兰酒 · 龙舌兰

per
serving

Mexico 墨西哥	Camino Real Gold 懒虫金龙舌兰酒	\$14
Mexico 墨西哥	Jose Cuervo Gold Reposado 混合琥珀金龙舌兰酒	\$14
Mexico 墨西哥	Herradura Reposado 马蹄铁龙舌兰酒	\$18

APERITIVE & DIGESTIVE 开胃酒和餐后酒

France 法国	Chambord 香博利口酒	\$14
France 法国	Cointreau 君度橙酒	\$14
France 法国	Benedictine D.O.M 法国廊酒	\$14
Germany 德国	Jägermeister 野格草本利口酒	\$17
Ireland 爱尔兰	Five Farms Irish Cream 五农场爱尔兰奶油酒	\$14
Italy 意大利	Aperol 阿佩罗利口酒	\$14
Italy 意大利	Amaretto Di Saronno 帝萨诺杏仁利口酒	\$14
Italy 意大利	Campari 金巴利利口酒	\$14

ARMAGNAC & COGNAC • GRAPES 雅文邑和干邑 · 葡萄

Hennessy VSOP 轩尼诗VSOP	\$20
Martell Cordon Bleu 马爹利蓝带	\$65
Rémy Martin VSOP 人头马 V.S.O.P	\$14

BOURBON 波本威士忌

Makers Mark 美格波本威士忌	\$16
------------------------	------

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

WORLD WHISKEY

世界威士忌

per
serving

Compendium Hom Mali Rice Whisky

纲目霍姆马里大米威士忌

\$22

Kavalan Ex Bourbon

噶玛兰波本威士忌

\$39

Kavalan Vinho Barrique

噶玛兰葡萄酒桶威士忌

\$78

Jack's Daniel

杰克丹尼

\$16

Omar Bourbon Cask

Omar波本威士忌桶忌

\$18

Omar Sherry Cask

Omar雪莉桶威士忌

\$18

Umiki

海威士忌

\$26

SCOTCH • BLENDED

苏格兰威士忌 · 调和威士忌

Chivas Regal 12 Years

芝华士12年

\$19

Chivas Regal 18 Years

芝华士18年

\$26

Johnnie Walker Black Label

尊尼获加 黑牌

\$16

SCOTCH • SINGLE MALT

苏格兰威士忌 · 单一麦芽威士忌

Macallan Double Cask 12 Years

麦卡伦12年双桶

\$20

Macallan Double Cask 18 Years

麦卡伦18年双桶

\$58

Macallan Sherry Oak 12 Years

麦卡伦12年雪莉桶

\$32

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

WINES 葡萄酒

glass
杯 bottle
瓶

SPARKLING WINE 起泡酒

NV Prosecco "Bio" Brut
pizzolato, veneto, italy

普罗塞克 “Bio” 有机干型葡萄酒，
匹佐拉托酒庄，威尼托，意大利

\$60

NV "Sparkling Wine" Brut
fitz, england

无年份 “起泡酒” 菲茨干型
菲茨, 英国

\$18 \$88

NV "Rive Droite" Brut
maison gamet, champagne, france

无年份 “右岸” 干型
Maison Gamet 香槟，法国

\$27 \$115

WHITE WINE 白葡萄酒

2021 Pinot Grigio Organic
la mura, sicily, italy

2021 年灰皮诺有机拉穆拉，
西西里岛，意大利

\$60

2021 Riesling "Vom Schiefer"
Feinherb

clüsserath, mosel, germany

2021年雷司令 “来自板岩”
Clüsserath，摩泽尔，德国

\$18 \$90

2021 Chardonnay
giant steps, yarra valley, australia

2021年霞多丽
巨步酒庄，亚拉河谷，澳大利亚

\$18 \$90

2021 "Glou Glou Remix"
fujimaru, osaka prefecture, japan

2021年"Glou Glou Remix" 藤丸酒庄
大阪府，日本

\$110

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

WINES 葡萄酒

glass
杯 bottle
瓶

ROSÉ WINE 桃红葡萄酒

2020 "Rock Angel"

château d'esclans, provence, france

2020年“摇滚天使”

埃斯兰城堡，普罗旺斯，法国

\$20 \$100

RED WINE 红葡萄酒

2022 Donna Marzia Primitivo

conti zecca, salento, italy

2022 多纳玛，康提卡酒庄，萨伦托，意大利

\$60

2019 Beaujolais-Villages "Les Tours" Justin Dutraive

beaujolais, france

2019年博若莱村庄“Les Tours” Justin Dutraive，

博若莱，法国

\$20 \$95

2019 Shiraz

tyrrell's hunter valley australia

2021年设拉子

泰瑞尔猎人谷，澳大利亚

\$23 \$110

2021 Willamette Valley Pinot Noir

roco, oregon, usa

2021年威拉米特谷黑皮诺

Roco，俄勒冈州，美国

\$115

SWEET SPARKLING RED WINE

甜型高泡红葡萄酒

2021 "Bigarò"

elio perrone, piedmont, italy

2021年“Bigarò”

Elio Perrone，皮埃蒙特，意大利

\$15 \$65

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.

Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

BEER 啤酒

DRAUGHT 生啤	half pint	full pint
Heineken 喜力	\$13	\$19
Tiger 虎牌	\$11	\$17

BOTTLED BEER 瓶装





Asahi 朝日	\$16
Guinness Stout 健力士	\$18
Hoegaarden 福佳白	\$16

SODA, WATER, TONICS AND JUICES 苏打水、水、汤力水和果汁



WATER | AQUA 水

Acqua Panna 750ml 普娜天然矿泉水750ml	\$10
San Pellegrino 750ml 圣培露气泡水750ml	\$10

SOFT DRINKS 软饮料

Coca Cola 可口可乐	\$7	
Coca Cola Zero 零度可口可乐	\$7	
Ginger Ale 姜汁汽水	\$7	
Soda 苏打水	\$7	
Sprite 雪碧	\$7	

CHILLED JUICE 冰镇果汁

Apple 苹果汁	\$6	
Cranberry 蔓越莓汁	\$6	
Orange 橙汁	\$6	
Pineapple 凤梨汁	\$6	

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

ARTISAN TEA

精选茶叶

Established in 2014, ETTE is a contemporary tea company specializing in tea blends with Singapore and Southeast Asian taste. Combining the heritage and tradition of tea with modern and classic design, to make cool tea blends and presents fine single-origin tea to aficionados everywhere.

ETTE 成立于 2014 年，是一家现代茶叶公司，专注于生产新加坡和东南亚风味的混合茶。公司将茶叶的传统与现代经典设计相结合，调制出清凉的茶饮，为各地茶友呈现精品单产茶。

BLACK TEA 红茶

漂洋过海来看你 **Nanyang Breakfast**

full-bodied breakfast tea, passionately made for singapore
black tea blend of assam, ceylon & keemun red tea
醇厚的早餐茶, 专为新加坡打造。由阿萨姆红茶、锡兰红茶和祁门红茶混合制成。

\$6 

浪人情歌 **Kris Grey**


kris grey is a blend of black tea, javanese vanilla beans, blue corn flower, bluepea flower, bergamot oil and edible silver dust
浪人情歌由红茶、爪哇香草豆、蓝色矢车菊、蓝豌豆花、佛手柑油和食用银粉混合制作而成。

\$6 

GREEN TEA 绿茶

珍珠结情缘 **Pearl Bank of Outram**

tribute tea to the now defunct pearl bank apartments of outram park
fujian jasmine pearls, rose petals, blue cornflower, geranium et pêche blanche
向欧南园现已不复存在的珍珠银行公寓致敬。它由福建茉莉花珍珠、玫瑰花瓣、蓝色矢车菊、天竺葵等制作而成。

\$6 

鲁冰花 **Osmanthus Long Jing**

a classic oriental mélange of the world famous Xihu Long jing and osmanthus blossoms
举世闻名的西湖龙井与桂花的经典东方融合。

\$6 

PU'ER TEA 普洱茶

水中花 **Pu'er Chrysanthemum**

a classic oriental blend of Pu-er with snow chrysanthemum
great to pair it with lunar new year snacks and goodies
普洱与雪菊的经典东方混合，非常适合搭配农历新年小吃和糖果点心。

\$6 

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

ARTISAN TEA

精选茶叶

Established in 2014, ETTE is a contemporary tea company specializing in tea blends with Singapore and Southeast Asian taste. Combining the heritage and tradition of tea with modern and classic design, to make cool tea blends and presents fine single-origin tea to aficionados everywhere.

ETTE 成立于 2014 年，是一家现代茶叶公司，专注于生产新加坡和东南亚风味的混合茶。公司将茶叶的传统与现代经典设计相结合，调制出清凉的茶饮，为各地茶友呈现精品单产茶。

OOLONG TEA 乌龙茶

月亮代表我的心 The Moon Represents My Heart

\$6



the moon represents my heart is design to be a timeless oriental classic of milk oolong, coconut bits, forget-me-not blossoms, lotus stamen and bergamot

《月亮代表我的心》是一款永恒的东方经典，由牛奶乌龙、椰丝、勿忘我花、莲须和佛手柑组成。

城里的月光 The Moonlight in the City

\$6



a heartwarming blend of fujian oolong, silver needle, butterfly blue pea flowers, marigold, coconut and rose

由福建乌龙、白毫银针、蝶豆花、万寿菊、椰子和玫瑰调制而成。

WHITE TEA 白茶

白色恋歌 Muscat Blanc à Petits Grains

\$6



light, delicate, and sweet, with soft floral and natural wine grape aroma and an alluring fruity finish

轻盈、精致、甜美，带有柔和的花香和天然葡萄酒的葡萄香气，以及诱人的果香余韵。

THEINE FREE 无茶碱

安静 Hôtel Chamomile

\$6



hôtel chamomile is a calming floral blend of roman chamomile, snow chrysanthemum and lavender blossoms. 100% caffeine-free

《安静》由罗马洋甘菊、雪菊和薰衣草花混合而成，具有镇静安神的功效。100% 不含咖啡因。

忽然之间 Tiger Mint

\$6



a fiercely herbal blend of dried peppermint leaves, shiso leaves, dill, ginseng roots and lemon myrtle

由干薄荷叶、紫苏叶、苜蓿、人参根和柠檬桃金娘混合而成，草本味浓郁。

Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax. Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。

GOURMET COFFEE

精品咖啡

PPP coffee is a leading boutique specializing in sourcing, roasting, and serving specialty coffee. Established in 2009 as one of the pioneers of specialty coffee in Singapore, its mission is to inspire and connect people through coffee, fostering a sense of belonging across communities.

PPP咖啡是一家领先的精品咖啡店，专门从事精品咖啡的采购、烘焙和供应。成立于2009年，是新加坡精品咖啡的先驱之一，其使命是通过咖啡激发人们的灵感，将人们联系在一起，培养社区间的归属感。

all coffee are served with fresh whole milk or skimmed milk
所有咖啡均搭配新鲜全脂牛奶或脱脂奶。

Americano
美式咖啡

\$6.5



Brewed Coffee
冲泡咖啡

\$5.0



Café Latte
拿铁咖啡

\$7.6



Café Mocha
摩卡咖啡

\$8.7



Cappuccino
卡布奇诺

\$7.6



Flat White
白咖啡

\$8.7



Hot Chocolate
热巧克力

\$8.1



Macchiato
玛奇朵

\$6.5



Double Espresso
双份浓缩咖啡

\$5.5



Single Espresso
浓缩咖啡

\$5.0



COLD DRINKS 冷饮

Iced Coffee
冰咖啡

\$7.5



Iced Americano
冰美式咖啡

\$7.0



Iced Cappuccino
冰卡布奇诺

\$8.5



Iced Café Latte
冰拿铁

\$8.5



Iced Chocolate
冰巧克力

\$9.0



Iced Lemon Tea
冰柠檬茶

\$9.0



Iced Mocha
冰摩卡

\$9.0



Choice of Milk
可选奶类

Oat Milk
燕麦奶

\$1.0

Gluten-Free Soy Milk
无麸质豆奶

\$1.0

Choice of Flavour
可选风味

Hazelnut
榛果

\$1.5



Sea Salted Caramel
海盐焦糖

\$1.5



Prices are subject to 10% service charge and prevailing goods and services tax.
Please inform our service associates should you have any dietary requirement.

价格需另加10%服务费和消费税。

如果您有任何饮食要求，请告知我们的服务人员。